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De fractie heeft de volgende vragen:

Uit contacten met buurtbewoners van de Vrouwemadestraat ter hoogte van (de ingang van de
parkeergarage) de Associate Degree Academy, vernemen wij dat aldaar steeds meer problemen

ontstaan aangaande het parkeren van hun eigen vervoermiddel. Natuurlijk begrijpen zij dat vanwege

de keuze om te komen wonen in het centrum van Roosendaal, dit risico aanwezig is. Toch zijn er
wellicht mogelijkheden om de situatie voor hen, enigszins draaglijker te maken. Uit onze

beeldvorming herleiden wij dat enerzijds de trottoir-inrichting zodanig aan te passen is en dat
anderzijds de lege plekken in de avonduren bij de ADA wellicht bruikbaar zijn. Daarom een aantal

vragen van onze kant:

1. Herkent u bovengenoemde situatie en zo nee, bent u bereid om nader onderzoek te doen om de

situatie van de parkeerproblematiek aan te pakken?

2. Kunt u, indien nader onderzoek daartoe aanleiding geven, aanvullend mogelijkheden tot extra
parkeergelegenheid creëren in overleg met de bewoners, zo ja op welke termijn, zo nee waarom niet?

3. ls het daarnaast wellicht mogelijk om parkeerterreinreservering van de ADA (in overleg) te
gebruiken voor omwonenden en wel grotendeels in de avonduren. ls dit een optie om met

aanpassingen op vergunningverlening wat extra plekken voor de vaste bewoners te creëren; zo ja

hoe en zo nee waarom niet?

Namens de fractie van Roosendaalse lijst,

Peter Raijmaekers
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Onderuverp Parkeergelegenheid e¡gen bewoners

Vrouwemadestraat ter hoogte van de Associate Degree
Academy
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Wij beantwoorden de vraag als volgt:

1. De parkeerdruk in de Vrouwemadestraat is bij de gemeente bekend. De parkeerdruk in de
gehele secfor 1 en de zuidzijde van sector 2 (Vrouwemadestraat) is op dit moment hoog.
Ruimtelijk zijn er geen mogelijkheden om, tussen de hoofdgroenstructuur en de uitritten, extra
parkeerplaafsen fe realiseren ivm de benodigde ruimte voor het veilig in- en uitdraaien uit de
Mill Hill parkeergarage. Onderzocht zal worden hoe de parkeerdruk in de gehele
parkeersectoren in het centrum (1 en 2) zich ontwikkelt en welke maatregelen mogelijk zijn.

2. Zolang er ruimte in de parkeergarages is, kunnen bewonersabonnementen voor de
parkeergarages worden verstrekt. Op dit moment is het mogelijk voor bewoners om te
parkeren in de Biggelaar-, de Nieuwe Markt.

Samen met parkeerbeheer zullen we verkennen of een avondopenstelling van de
parkeergarage Mill Hilleen doelmatige oplossing is. Aan de toegang in de avonduren kleven
ook risico's en er zijn maatregelen (investeringen) ten aanzien van de parkeergarage nodig.

3. Zie bovenstaande antwoorden.

Wij vertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geinformeerd

Hoogachtend,

Burgemeester en wethouders va
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